

အပိုင်း ၁- ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်

ပကတိနေ့ရက် ခုနစ်ရက်အတွင်း ဘုရားသခင်သည် ဤကမ္ဘာကို ဖန်ဆင်းခဲ့ခြင်းမှာ သမ္မာကျမ်းစာ၏ အခြေခံအမှန်တရားများထဲမှ တစ်ခုဖြစ်သည်။ သမ္မာကျမ်းစာတစ်ခုလုံးတွင် “အစအဦး၌ ဘုရားသခင်သည် ကောင်းကင်နှင့်မြေကြီးကို ဖန်ဆင်းတော်မူသည်” (ကမ္ဘာဦး ၁:၁) ဟူသော စကားလုံးများဖြင့် အစပြုပါသည်။ သမ္မာကျမ်းစာ၏နောက်ဆုံးစာအုပ်၊ ဗျာဒိတ်ကျမ်းက ကျွန်ုပ်တို့အား “ကောင်းကင်နှင့်မြေကြီးကို ဖန်ဆင်းတော်မူသောအရှင်ကို ကိုးကွယ်ရန်” (ဗျာ ၁၄:၇၊ NKJV)။ ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖန်ဆင်းထားသောကြောင့်ကိုးကွယ်ထိုက်သူဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ဆင့်ကဲတိုးတက်လာ သောသတ္တဝါမဟုတ်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည်မျိုးရိုးဗီဇမထင်မှတ်ဘဲဖြစ်ပေါ်လာခြင်းမျှသာမဟုတ်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည်တိရိစ္ဆာန်မျိုးစိတ်များ၏အဆင့်မြင့်အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးထက်ပိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ဘုရားသခင်ကကျွန်ုပ်တို့ကို ဖန်ဆင်းထားသောကြောင့်မယုံနိုင်လောက်အောင်တန်ဖိုးရှိသောလူသားများဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့တစ်ဦးစီသည်သူ၏အမြင်တွင် ထူးခြားသည်။

ဒီတစ်ပတ်သင်ခန်းစာက ဖန်ဆင်းခြင်းကိုယ်တိုင်ရဲ့ အရေးပါပုံကို လေ့လာပါမယ်။ နောက်ဆုံးတွင်၊ ခရစ်ယာန်တယောက်အနေဖြင့်ကျွန်ုပ်တို့ယုံကြည်နိုင်သောအရာတစ်ခုခုသော်၎င်းသို့မဟုတ်ဘုရားသခင်၏ ဖန်ဆင်းခံသတ္တဝါအဖြစ်သော်၎င်း ကျွန်ုပ်တို့ဘာကိုယုံကြည်နိုင်သလဲမှ သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့ယုံကြည်နိုင်သည့် အခြားအရာများ အဘယ်အရာရှိနိုင်သနည်း။ သမ္မာကျမ်းစာ၏ အဖွင့်စာကြောင်းများ၊ အဖွင့်အခန်းကြီး၊ ကမ္ဘာဦး ၁ ကို သတိပြုပါ။

ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့်ဖြောင့်မတ်ခြင်းသို့ရောက်ခြင်းအကြောင်း မပြောကြဘူးလား။ သူတို့သည် ယေရုရှာလင်အသက်၊ သေခြင်း၊ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းနှင့် ယဇ်ပုရောဟိတ်မင်း၏လုပ်ငန်းအကြောင်း ဘာမှမပြောကြပေ။ ဒုတိယကြွလာခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ စကားတစ်ခွန်းမှ မပြောပါ။ ပညတ်တော်ဆယ်ပါးနှင့် ဘုရားသခင်၏ တရားတော်၏ ထာဝရတည်မြဲခြင်းအတွက် လုံးဝနှုတ်ဆိတ်နေပါတယ်။ သေဆုံးသူတွေရဲ့ အခြေအနေကို ဘာမှ မပြောပါဘူး။

အဘယ်ကြောင့်? အဖြေက တကယ်ရိုးရှင်းပါတယ်။ အရေးကြီးသော်လည်း ဤအယူဝါဒများသည် အဖွင့်စာကြောင်းဖြစ်သော—“အစအဦး၌ဘုရားသခင်သည်ကောင်းကင်နှင့်မြေကြီးကို ဖန်ဆင်းတော်မူ၏ဟု ဖန်ဆင်းခြင်းအယူဝါဒမှလွဲနေလျှင်အဓိပ္ပါယ်မရှိတော့ပါ။

Part II: မှတ်ချက်

၁၉၉၈ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလတွင် Charles Colson က "Astronauts Who Found God: A Spiritual View of Space" ဟူသော ဆောင်းပါးကို ရေးသားခဲ့သည်- "အာကာသယာဉ်မှူး၊ John Glenn သည် ကမ္ဘာမြေကို အံ့အားသင့်ဖွယ် ပတ်လမ်းလည်ပတ်ပြီးနောက်၂၆နှစ်အကြာတွင်အာကာသသို့ပြန်လည်ရောက်ရှိခြင်းမှာအာကာသစူးစမ်းလေ့လာရေးကို တတ်စွမ်းနိုင်စေသော သူရဲကောင်းဆန်မှုအမှတ်ရစရာတစ်ခုဖြစ်ခဲ့ပါသည်။ . . . [Glenn သည် အသက် 77 နှစ်တွင် အာကာသသို့ ၎င်း၏နောက်ဆုံးခရီးမှ ပြန်လာပြီးနောက် ၁၉၉၈ ခုနှစ်တွင် သတင်းထောက်များအား ပြောကြားခဲ့သည်] 'ဒီလိုဖန်ဆင်းခြင်းမျိုးကို ကြည့်ပြီး ဘုရားသခင်ကို မယုံကြည်တာကကျွန်တော့်အတွက် မဖြစ်နိုင်ပါဘူး။ ဒါဟာ ကျွန်တော့်ရဲ့ယုံကြည်ခြင်းကို ခိုင်ခံ့စေတယ်။"—Charles Colson၊ Breakpoint Commentary၊ နိုဝင်ဘာ ၅၊ ၁၉၉၈။

အစောပိုင်း အာကာသယာဉ်မှူး သူရဲကောင်း အများအပြားသည် ဘာသာရေး နက်နဲသော ယုံကြည်ချက် ရှိကြောင်းကို လူတို့ သတိမပြုမိကြပေ။ အဆုံးမရှိသော အာကာသအမြင်ကို သူတို့၏ယုံကြည်ခြင်းကသာ တိုးပွားလာခဲ့သည်။ "Neil Armstrong နဲ့ Buzz Aldrin တို့ဟာ လပေါ်ဆင်းသက်ဖို့ ပထမဆုံး အာကာသယာဉ်မှူး နှစ်ဦးအဖြစ် လူသိများပြီး လူသားတွေအတွက် ကြီးမားတဲ့ လုပ်ဆောင်မှုတွေ ရှိခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် သူတို့ အာကာသယာဉ်ပေါ်ကနေ မထွက်လာခင် Aldrin ကကျမ်းစာတစ်အုပ်၊ ငွေရောင်ခွက်တစ်ခွက်၊ မုန့်နှင့်စပျစ်ရည်။ ဆွဲထုတ်သွားတာကို သင်မသိနိုင်လောက်ပါဘူး။ လပေါ်တွင် သူ၏ ပထမဆုံး လုပ်ရပ်မှာ ပွဲတော်မဂလာ ကျင်းပရန် ဖြစ်သည်။

"Frank Borman ဟာ ကမ္ဘာပတ်လမ်းကြောင်းကို ကျော်လွန်ပြီး ပထမဆုံး အာကာသယာဉ်မှူးရဲ့ တပ်မှူးဖြစ်ပါတယ်။ မိုင်ပေါင်း 250,000 အကွာမှ ကမ္ဘာမြေကြီးကို ငုံ့ကြည့်ရင်း ကမ္ဘာဦးကျမ်း 1 ကိုကိုးကားပြီး 'အစအဦး၌ ဘုရားသခင်သည် ကောင်းကင်နှင့်မြေကြီးကို ဖန်ဆင်းတော်မူသည်' ဟု နောက်ပိုင်းတွင် သူရှင်းပြခဲ့သလို 'ကျွန်ုပ်မှာ ကြီးမားသောခံစားချက်တစ်ခု ခံစားခဲ့ရပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးထက် ကြီးမြတ်သောတန်ခိုးတော်—ဘုရားသခင်ရှိတော်မူသည်မှာ အမှန်ပင်အစပြုခြင်းပင်ဖြစ်ပါသည်။'"—Charles Colson, Breakpoint Commentary, November 5, 1998။ ဤနေရာတွင် ဆွေးနွေးခဲ့သော အာကာသယာဉ်မှူးတစ်ဦးစီသည် ဤကမ္ဘာမှာမတော်တဆအခွင့်အရေးရဲ့ရလဒ်မဟုတ်ကြောင်း၊ ကံကောင်းသောအခွင့်အရေးကြောင့်မဟုတ်ကြောင်း ခံစားမိကြသည်။ ကမ္ဘာဦး ၁:၁ ၏အမှန်တရားကို အာကာသယာဉ်မှူးများ သိရှိနားလည်ခဲ့ကြသည်—ဤကမ္ဘာကြီးကို အကြွင်းမဲ့သိ၍ တန်ခိုးကြီးသောဘုရားသခင်က ဖန်ဆင်းခဲ့သည်။

ဗျာဒိတ် ၁၄ ပါ ကောင်းကင်တမန်သုံးပါး၏ သတင်းစကားသည် ဖန်ဆင်းခြင်းနှင့် သဗ္ဗညုတဘုရားသခင်၏ သတင်းစကား “ကျယ်လောင်သောအသံ” ဖြင့် ကြွေးကြော်သည်။ ဘုရားသခင်သည် မည်သည့်အခါမျှ အံ့အားသင့်ခြင်းမရှိပေ။ မပေါ်ပေါက်သေးမီ အဖြစ်အပျက်များကို သူမြင်သည်။ ကောင်းကင်တမန်သုံးပါး၏ သတင်းစကားသည် ဤမျိုးဆက်၏ လူသားဆန်သော၊ ခေတ်လွန်စိန်ခေါ်မှုများကို ရင်ဆိုင်ရန် ဘုရားသခင်က အထူးဒီဇိုင်းထုတ်ထားသည်။ ဆင့်ကဲဖြစ်စဉ် သီအိုရီ ဖွံ့ဖြိုးလာသည်နှင့် တပြိုင်နက် ဘုရားသခင်သည် ဖန်ဆင်းရှင်ကို ကိုးကွယ်ရန် ကမ္ဘာသို့ သတင်းစကား ပေးပို့ခဲ့ခြင်းမှာ မတော်တဆ မဟုတ်ပေ။

ဆင့်ကဲဖြစ်စဉ်မှန်လျှင် သမ္မာကျမ်းစာထဲတွင် ကျွန်ုပ်တို့ မည်မျှလိမ်ညာပြောဆိုထားသည်ကို ခဏလောက်စဉ်းစားကြည့်ပါ။ ကမ္ဘာဦးကျမ်း 2:1-2 တွင် အစပြု၍ သုံးချက်ကို ပြောပြသည်။ “ထို့ကြောင့် ကောင်းကင်နှင့် မြေကြီးနှင့် ကောင်းကင်ဗိုလ်ခြေအရှင် အပေါင်းတို့သည် ပြီး၏။ ခုနစ်ရက်မြောက်သောနေ့၌ ဘုရားသခင်သည် မိမိပြုသောအမှုကို ပြီးမြောက်စေ၍၊ သူပြုသမျှသောအမှုတို့မှ ခုနစ်ရက်မြောက်သောနေ့၌ ငြိမ်ဝပ်စွာနေတော်မူ၏။” (NKJV) ကမ္ဘာဦး 2:1 ဖန်ဆင်းခြင်း၏မူရင်းလက်ရာသည် “ပြီးပြီ” ဟုဆိုထားရာ သိပ္ပံပညာက တီထွင်ဖန်တီးမှုလုပ်ငန်းစဉ်၊ ဆင့်ကဲဖြစ်စဉ်သည် ဆက်လက်ရှိနေသေးသည်ဟု သိပ္ပံပညာကဆိုသောကြောင့် လိမ်ညာခြင်းဖြစ်လိမ့်မည်။ (Google သည် ဆင့်ကဲဖြစ်စဉ် ဖြစ်ပျက်နေသေးသလား၊ သို့မဟုတ် အလားတူ)။ သို့ဆိုလျှင် ဘုရားသခင်သည် “မိမိပြုသောအမှုကို အဆုံးသတ်” သည်ဟု ကမ္ဘာဦးကျမ်း 2:2 က ဆိုထားသော်လည်း ဖန်ဆင်းခြင်းလုပ်ငန်းသည် ပြီးဆုံးမည်မဟုတ်ပေ။ ကမ္ဘာဦးကျမ်း 2:2 တွင် ဘုရားသခင်သည် သူ၏အလုပ်အားလုံးမှ ခုနစ်ရက်မြောက်သောနေ့၌ အနားယူသည်ဟုဆိုသည်။ သတ္တမနေ့ဆိုတာ ဘာလဲ။ ဖန်ဆင်းခြင်း (ကျွန်ုပ်တို့ပြောထားသည်) သည် နှစ်ဘီလီယံနှင့်ချီ၍ ကြာမြင့်ခဲ့ပြီး ရေတွက်ကာ ခုနစ်ရက်မြောက်သောနေ့တွင် “သူပြုလေရာရာ၌ အနားယူ” တော်မူခြင်းအကြောင်း ဤကျမ်းပိုဒ်သည် အခြားသော မုသားစကားဖြစ်သည်။

ဝမ်းနည်းစရာကောင်းတာက ဒီသင်္ခါရတရားသုံးပါးဟာ ငါတို့ပြောဖူးတဲ့ မုသားတွေရဲ့အစပဲ၊ ဆိုလိုသည်မှာ ဆင့်ကဲဖြစ်စဉ်မှန်လျှင်။

ဘဝတိုင်းအတွက် အစီအစဉ်တစ်ခု

Bruce Olson သည် အသက် 19 နှစ်တွင် Barí မျိုးနွယ်စုထံသို့ ဧဝံဂေလိတရားကို ယူဆောင်ရန် ကိုလံဘီယာနှင့် ဗင်နီဇွဲလားနယ်စပ်ရှိ တောတွင်းသို့သွားခဲ့သည်။ Barí များသည် တောင်အမေရိက၏ တောထူထပ်သော တောနက်များတွင် သီးခြားနေထိုင်ကြသော ရှေးဦးလူများဖြစ်သည်။ မျိုးနွယ်စုများကို တိုက်ခိုက်ရာတွင် ၎င်းတို့၏ ပြင်းထန်သော တိုက်ခိုက်နိုင်စွမ်းနှင့် ကြမ်းတမ်းရိုင်းစိုင်းသော နည်းဗျူဟာများကြောင့် လူသိများသည်။ Bruce သည် ၎င်းတို့၏ ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်သော

ဂုဏ်သတင်းကြောင့် မေးမြန်သွားခဲ့ပြီး လိုအပ်ပါက ၎င်းတို့နှင့် ဧဝံဂေလိတရားကို ဝေမျှရန် သူ့အသက်ကို စွန့်လွှတ်ရန် ဆန္ဒရှိခဲ့သည်။ သူသည် သူတို့၏ယုံကြည်မှုကို ရယူရန် ရက်သတ္တပတ်များစွာကြာအောင် ကြိုးစားခဲ့သည်။ အရင်က သူတို့နယ်မြေထဲကို အနောက်တိုင်းသားတွေ မရောက်ဖူးဘူး။ အချိန်ကြာလာသည်နှင့်အမျှ Bari သည် နူးညံ့သိမ်မွေ့ပြီး ဂရုစိုက်တတ်သော နိုင်ငံခြားသားကို ချစ်တတ်လာခဲ့သည်။ Bruce သည် ဤရှေးဦးနွယ်ဖွားများနှင့် ဧဝံဂေလိတရားကို ဝေမျှသောအခါတွင်၊ သူတို့သည် ခရစ်တော်၌ အသစ်သောအသက်တာကို ခံစားခဲ့ကြရသည်။ တန်ခိုးရှိသော ဖန်ဆင်းရှင်သည် သူတို့၏ဘဝကို ပြောင်းလဲစေခဲ့သည်။ တစ်ချိန်က စစ်ပွဲကဲ့သို့သော အကြမ်းဖက် မျိုးနွယ်စုများသည် ဒေသတစ်ခုလုံး ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် တွန်းအားတစ်ခု ဖြစ်လာခဲ့သည်။

Bruce သည် ဧဝံဂေလိတရားအတွက် အမှန်တကယ်တိုးတက်နေသကဲ့သို့ပင်၊ မထင်မှတ်ဘဲ ဖြစ်ပျက်ခဲ့သည်။ ကိုလံဘီယာပြောက်ကျားတွေက ပြန်ပေးဆွဲပြီး တောနက်နက်ထဲမှာ လျှို့ဝှက်ပုန်းအောင်းနေခဲ့တယ်။ နောက်ပိုင်းတွင် ကိုလံဘီယာစစ်တပ်သည် ပြောက်ကျားများကို စစ်တိုက်ရန် Bari ကို စုဆောင်းရန် ကြိုးပမ်းခဲ့သည်။

Bari က “အကြမ်းဖက်ခြင်းသည် အကြမ်းဖက်မှုကိုသာ ဖြစ်စေသည်” ဟု ငြင်းဆိုခဲ့သည်။

Bruce ကို လူမဆန်စွာသော အခြေအနေများတွင် လအတန်ကြာ ထိန်းသိမ်းထားခဲ့သည်။ သို့သော်၊ သူသည် သူ၏အခြေအနေများ၏ ထိတ်လန့်မှုထက် ကျော်လွန်နိုင်ခဲ့သည်။ ဖမ်းထားသူများ၏ ယုံကြည်မှုကို ရရှိခဲ့သည်။ နောက်ဆုံးတော့ သူတို့က သူ့ကို ကျမ်းစာပေးတယ်။ သူသည် တစ်နေ့ပြီးတစ်နေ့ သူတို့အား ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်များကို ဝေမျှခဲ့သည်။ ထိုသူပုန်တိုက်ခိုက်ရေးသမား 100 ကျော်သည် ခရစ်တော်ကိုလက်ခံပြီး ပြောက်ကျားတပ်ဖွဲ့နှင့် ဖြိုခွင်းကာ ၎င်းတို့၏လက်နက်များကိုချကာ ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်သော ကိုလံဘီယာနိုင်ငံသားများအဖြစ် လူ့အဖွဲ့အစည်းသို့ ပြန်လည်ဝင်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

Bruce Olson ကို ဆိုးသွမ်းသော အင်အားစုများက နှိမ်နင်းခဲ့သော်လည်း၊ တန်ခိုးကြီးမားသော ဖန်ဆင်းရှင်သည် သူ့ဘဝအတွက် အစီအစဉ်တစ်ခု ရှိပြီး ငရဲ၏ စွမ်းအားအားလုံးသည် ၎င်းကို မဖျက်ဆီးနိုင်ပေ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ဖန်ဆင်းရှင်သည် Bruce Olson ၏ဘဝအတွက် အစီအစဉ်တစ်ခုရှိရုံသာမက၊ သူ့မှာ ငါတို့ဘဝအတွက် အစီအစဉ်ရှိတယ်။ ဒါပေမယ့် ပိုတောင်ကောင်းလာတယ်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ဖန်ဆင်းရှင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာအတွက် အစီအစဉ်တစ်ခုသာမက၊ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်အားဖြင့်၊ သူသည် ကျွန်ုပ်တို့အား သူ၏အစီအစဉ်သို့ လမ်းညွှန်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ဥပုသ်၏ကြွယ်ဝမှုကို နားလည်ခြင်းက ကျွန်ုပ်တို့အတွက် ဘုရားသခင်၏အစီအစဉ်ကို နက်ရှိုင်းစွာနားလည်နိုင်သည့်အပြင် ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာအတွက် ပိုမိုလေးနက်သောရည်ရွယ်ချက်ကို ပေးပါသည်။

ဤအပတ်သင်ခန်းစာတွင် ထောက်ပြထားသည့်အတိုင်း၊ ဟေဗြဲစကားလုံး barà သည် ဘုရားသခင်သာလျှင် လုပ်ဆောင်နိုင်သောအရာဖြစ်သည်။ လူသားများသည် ရှိပြီးသားပစ္စည်းများမှ တစ်စုံတစ်ရာကို ဖန်တီးနိုင်သော်လည်း ဘုရားသခင်သာလျှင် တစ်စုံတစ်ရာကို ဘာမှမရှိသည့်အရာမှ ဖန်တီးနိုင်သောဘုရားဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားသခင်သည် သူ၏နှုတ်ကပတ်တော်ကို မိန့်တော်မူသောအခါ မြင်သာထင်သာသောအရာသည် ပေါ်လာသည် (ဆာ ၃၃:၆၊ ၉; ဟေဗြဲ ၁:၁၊ ၂)။ ဘုရားသခင်ပြောသောအခါ၊ သူပြောသမျှသည် ထိုသို့ဖြစ်သကဲ့သို့၊ ယခင်ကမဖြစ်ခဲ့ဖူးသော်လည်း၊ ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်သည် ထိုသို့ဖြစ်အောင်ဖန်တီးနိုင်စွမ်းရှိသောကြောင့်ဖြစ်သည်။ ဥပုသ်နေ့မှာ ကောင်းကင်နဲ့ မြေကြီးကို ဖန်ဆင်းရှင်ကို ကိုးကွယ်တဲ့အခါ၊ ကိုယ်တော်ဟာ အလုံးစုံ တန်ခိုးရှိတယ် ဆိုတဲ့အချက်ကို အသိအမှတ်ပြုပါတယ်။

အကယ်၍ သူသည် ဤကမ္ဘာနှင့် ဤလောကရှိ အရာအားလုံးကို ဖန်တီးရန် လုံလောက်သော တန်ခိုးရှိပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဘဝကို ပြောင်းလဲရန် လုံလောက်သော တန်ခိုးရှိတော်မူမည်မှာ သေချာပါသည်။ ဥပုသ်နေ့သည် ဖြောင့်မတ်ခြင်း (ခရစ်တော်တစ်ပါးတည်း၌သာ ငါတို့၏အနားယူခြင်း) နှင့် သန့်ရှင်းခြင်း (ခရစ်တော်တစ်ပါးတည်း၌ ငါတို့၏ခွန်အား) နှစ်ခုလုံး၏သင်္ကေတဖြစ်သည်။ ပရောဖက်ယေဇကျောလက ဤအကြံအစည်ကို ရှင်းရှင်းလင်းလင်းဖော်ပြထားသည်-

ထိုမှတစ်ပါး၊ ငါသည် သူတို့ကို သန့်ရှင်းစေသော ထာဝရဘုရားဖြစ်သည်ကို သူတို့သိမည်အကြောင်း၊ သူတို့နှင့် ငါစပ်ကြား၌ နိမိတ်လက္ခဏာဖြစ်စေခြင်းငှါ၊ ငါ၏ဥပုသ်နေ့တို့ကို ငါပေး၏။” (ယေဇ၊ ၂၀:၁၂၊ ကဘ)။ ဥပုသ်နေ့တိုင်းကို ကျွန်ုပ်တို့ကိုးကွယ်သည်နှင့်အမျှ ဖန်ဆင်းရှင်သည် ကျွန်ုပ်တို့ကို ပြန်လည်ဖန်ဆင်းသည်။ ငါတို့ကို ဖန်ဆင်းတော်မူသောအရှင်၊ ငါတို့ကို ဖန်ဆင်းတော်မူသောအရှင်သည် ငါတို့ကို ပြုပြင်ပေးတော်မူ၏။

ဗျာဒိတ်ကျမ်းတွင်ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်းဆိုင်ရာ နောက်ဆုံးပဋိပက္ခမှာ ခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖန်ဆင်းပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့ကို ရွေးနှုတ်ပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့ကို အသွင်ပြောင်းကာ ကျွန်ုပ်တို့အတွက် တစ်ဖန်ကြွလာသောကြောင့် အတိအကျဖြစ်သည်။ မာရ်နတ်သည် ဥပုသ်နေ့ကို မုန်းတီးသောကြောင့် ၎င်းကိုကိုယ်စားပြုသမျှကို မုန်းတီးသည်။ ဥပုသ်နေ့သည် ခရစ်တော်၏ အခွင့်အာဏာ၊ သူ၏အုပ်စိုးမှု၊ ကျေးဇူးတော်နှင့် တန်ခိုးတော်တို့၏ သင်္ကေတဖြစ်သည်။ အကယ်၍ စာတန်သည် ဥပုသ်နေ့သည် အရေးမကြီးဟု လူတို့အား လှည့်ဖြားနိုင်လျှင် ၎င်းသည် ဖန်ဆင်းရှင်၏ အခွင့်အာဏာကို ပျက်ပြားစေပြီး သန်းနှင့်ချီသော သစ္စာခံများကို သူ့ကိုယ်သူ ပြောင်းလဲစေနိုင်သည်။ ထို့ကြောင့်၊ ဘုရားသခင်သည် ဗျာဒိတ်ကျမ်း ၁၄ တွင် သူ၏နောက်ဆုံးနေ့သတင်းစကားကို ပေးပို့ခဲ့ပြီး၊ ဒေဒ်၏ဂုဏ်အသရေဖြင့် ဤကမ္ဘာကြီးကို ပြန်လည်ဖန်တီးမည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ဖန်ဆင်းရှင်နှင့် ရွေးနှုတ်ရှင် ပြန်လည်ရောက်ရှိလာခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ကမ္ဘာကို ပြင်ဆင်ပေးထားပါသည်။

တတိယအပိုင်း - လုပ်ဆောင်ရန်

ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ ရောင်ပြန်ဟပ်မှုအတွက်- ဖန်ဆင်းရှင်ဘုရားသခင်သည် နေ၊ လနှင့် ကြယ်များကို တည်ရှိစေခဲ့သည်။ သူ၏ အံ့မခန်းသော တန်ခိုးသည် ဤကမ္ဘာဂြိုဟ်ကို ဖန်တီးပြီး သက်ရှိအရာများဖြင့် ပြည့်စေခဲ့သည်။ ဤဘုရားသခင်သည် သူ၏လူများကို အီဂျစ်ကျွန်းခံခြင်းမှ ကယ်နှုတ်ပြီး တောကန္တာရတွင် လှည့်လည်သွားလာကာ ကောင်းကင်မှ မန္တကိုမိုးရွာစေကာ ယေရိခေါမြို့ရိုးပြိုကျကာ အစွရေး၏ရန်သူများကို အနိုင်ယူခဲ့သည်။ ဒီဘုရားက မင်းနဲ့ငါကိုပဲ စိတ်ဝင်စားတယ်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ကိုယ်စား၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်အတွက် တိုက်ပွဲဝင်နေသောရန်သူကို အနိုင်ယူရန် ဖန်ဆင်းခြင်းစွမ်းအားကို ထုတ်လွှတ်တော်မူ၏။ ဤကျမ်းစာအမှန်တရားကို ကျွန်ုပ်တို့၏နားလည်သဘောပေါက်မှုနှင့် လက်ခံခြင်းသည် ကွဲပြားခြားနားမှုအားလုံးကို ဖြစ်စေသည်။

ကျွန်ုပ်တို့တစ်ဦးစီတိုင်းသည် စုံစမ်းနှောင့်ယှက်မှုများဖြင့် နေ့စဉ်နှင့်အမျှ ရင်ဆိုင်နေကြရသည်။ ဤသည်မှာ မယုံနိုင်လောက်အောင် သတင်းကောင်းဖြစ်သည်- ကမ္ဘာကြီးကို ဖန်တီးရန် သူ၏ အနန္တတန်ခိုးကို ထုတ်လွှတ်ခဲ့သော တစ်ခုတည်းသော ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ စိတ်ဝိညာဉ်အတွက် တိုက်ပွဲများကို ဆင်နွှဲနေသော ငရဲ၏ စွမ်းအားများကို အနိုင်ယူရန် ထိုတူညီသော အနန္တတန်ခိုးကို ထုတ်လွှတ်သည်။ ယေရှုသည် လူသားများစိတ်ပျက်အားငယ်စွာရှုံးနိမ့်ခြင်းထက် ကမ်းလှမ်းစရာများစွာပေးနေပါသည်။ လူသားများထပ်ခါတလဲလဲ မအောင်မြင်တာထက် သူ့မှာ ကမ်းလှမ်းစရာတွေ အများကြီးရှိနေတယ်။ တူညီသောအတားအဆီးကို ထပ်ခါထပ်ခါ ကျရှုံးခြင်းထက် ကမ်းလှမ်းစရာများစွာ ရှိပါသည်။ ငါတို့မည်သူ့ကိုအစေခံမလဲ။ အကန့်အသတ်မရှိ၊ အဆုံးမရှိ တန်ခိုးရှိသော ဖန်ဆင်းရှင်ကိုယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ဆုပ်ကိုင်ထားသောအခါတွင် ဤတန်ခိုးသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဥစ္စာဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဖန်ဆင်းရှင်၏ တန်ခိုးတော်အားဖြင့် ပြောင်းလဲခြင်း၊ ပြောင်းလဲခြင်း၊ အသစ်ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ဆွေးနွေးခြင်းနှင့် ဆုတောင်းခြင်း- ၂ ကောရိန္နု ၅:၁၇ ကိုဖတ်ရန် အတန်းသားတဦးဦးအားတောင်းဆိုပါ- “ခရစ်တော်၌ရှိသောသူမည်သည်ကား၊ ဟောင်းသောအရာတို့သည် ကွယ်ပျောက်၍၊ ရှုလော့၊ ခပ်သိမ်းသောအရာတို့သည် အသစ်ဖြစ်လေပြီ” (NKJV)။

ဖန်တီးမှုအသစ်တစ်ခုပြုလုပ်ရခြင်း၏အဓိပ္ပာယ်ကို သင့်အတန်းနှင့် ဆွေးနွေးပါ။

နိဂုံးချုပ်အနေဖြင့်၊ ကိုယ်တော်၏ဖန်တီးမှုစွမ်းအားသည် သူတို့၏ဘဝအသက်တာများကို မည်သို့ပြောင်းလဲစေနိုင်သည်ကို ပိုမိုနက်ရှိုင်းပြီး လုံးလုံးနားလည်စေရန် ဘုရားသခင်ထံ တောင်းလျှောက်ခြင်းဖြင့် သင်၏ကျောင်းသားများအတွက် ဆုတောင်းပါ။